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Viewpoint from IPCC
監警觀點

最近榮休的委員
Recently retired Member

林定國資深大律師，SBS，JP於2022年6月離
任監警會。在監警會期間，他曾擔任法律事務
委員會主席和個案審核小組委員，就審核投訴
個案所產生的法律問題和《監警會條例》的詮
釋，為委員會提供專業意見。林資深大律師憑
藉卓越的領導才能、淵博的法律知識和豐富的
公共服務經驗，協助會方履行各項法定職能，
秉持公平、公正、以證據為依歸的原則處理每
宗投訴個案。

林資深大律師亦積極與本地持份者和內地代表
團交流，闡釋監警會的角色和兩層架構投訴制
度。

監警會衷心感謝林資深大律師對會方工作的重
大貢獻。林資深大律師獲中央人民政府委任為
香港特別行政區政府律政司司長，並於2022
年7月1日生效。委員會祝願他在新工作崗位
上一切順利，繼續竭誠為市民服務，並對他捍
衛本港法治和司法獨立充滿信心。

Mr Paul Lam Ting-kwok, SBS, SC, JP departed from the IPCC in June 
2022.  During his tenure as Chairman of the Legal Committee and 
Case Vetting Sub-group Member of the IPCC, he provided professional 
advice to the Council on legal issues arising from the examination of 
complaint cases and the interpretation of the IPCC Ordinance.  With 
exceptional leadership skill, profound expertise in the legal profession 
and extensive experience in public service, Mr Lam SC supported the 
Council in discharging its statutory functions and handling all complaint 
cases in a fair, impartial and evidence-based manner.  

Mr Lam SC also actively engaged with local stakeholders and Mainland 
delegations to elucidate the role of the IPCC and the two-tier complaints 
system.  

The IPCC expresses its sincere gratitude for Mr Lam SC’s significant 
contribution.  Mr Lam SC has been appointed by the Central People’s 
Government as the Secretary for Justice of the Government of the Hong 
Kong Special Administrative Region, with effect from 1 July 2022.  The 
Council wishes him every success in his new capacity and has every 
confidence that he will continue to serve the community, and defend 
the rule of law and Hong Kong’s judicial independence.

林定國資深大律師，SBS，JP（前排左四）與內地法律工作人員代表團交流。 
Mr Paul Lam Ting-kwok, SBS, SC, JP  (front row, 4th from left) engaged with a delegation of Mainland legal officials. 
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